
Menighetsrådsmøte torsdag 12. desember 2024, kl. 19:00 – 21:00 

Til stede: P Johannes Vu Manh Hung (sogneprest og MR-formann), Duy Thang Do (MR-leder), Aravinda Perera (MR 
nestleder), Monika Basiejko, Bong-Ae Steinnes, Terese Ranek (referent), Grethe Nygaard, Sigurd Hareide (diakon) 
 

Kun Ɵlstede v/andres fravær: Ildiko Kiraly (vara) – Referent: Terese Ranek 

Saks-nr. Saken gjelder Referat 
55/24 Godkjenning 

av innkallingen 
Godkjent 

56/24 Godkjenning 
av referatet 

Godkjenningen av referatet foregår nå over e-post mellom MR-medlemmene ca. 2 uker eƩer 
hvert møte (nyƩ f.o.m. oktober denne høsten). Grunnet sykdom ble referatgodkjenningen 
fra november utsaƩ Ɵl desember-møtet. 
 

Referatet ble godkjent med noen små endringer. 
57/24 Orienterings-

saker 
-Finansrådet trenger en representant fra MR. Aravinda Perera (MR nestleder) ble valgt. 
 

-24. november – Dagen menighetens naboer ble inviterte Ɵl messe, omvisning og kirkekaffe. 
Det kom ca. 30 naboer Ɵl omvisningen og kirkekaffen, og flere av disse kom i messen også. 
De var svært fornøyde. Opplegget var i sin helhet svært vellykket. 
 

-Det ble gjennomført en ekstraordinær brannøvelse søndag 8. desember for å teste hvordan 
alarmen reagerer på røkelsen. Alarmen reagerte temmelig kjapt på røkelsen, og vi trenger 
dermed en annen løsning for varsling. P. Johannes og Sigurd H. er i kontakt med 
bispedømmets eiendomsavdeling angående deƩe. 

45/24 AkƟvitets-
planen for 
menigheten 

MR har jobbet videre med menighetens fellesarrangementer, og har planlagt følgende for 
2025: 
 

-MR arrangerer det tradisjonelle årsmøte for menigheten under kirkekaffen søndag 4. mai. 
Årsmøte har bliƩ omdøpt Ɵl MRs årlige orienteringsmøte. 
 

-Menighetens lange tradisjon med FeteƟrsdagsfest oppreƩholdes, men skal feires lørdag 
(helgen) før, eƩersom mange har vanskeligheter med å delta på en vanlig ukedag (Ɵrsdag). 
Lørdag 1. mars eƩer messen kl. 19. NyƩ navn: Fastelavns-fest. Katekesen arrangerer 
fastelavns-fest – eller karneval – for barna også. Det blir samme helg. Tidspunkt er foreløpig 
uavklart. 
 

-Lørdag 3. mai arrangeres fest for frivillige i menigheten. Festen begynner kl. 19 (eƩer 18-
messen). Mer informasjon kommer senere. 

38/24 Informasjon 
fra MR ut Ɵl 
menigheten 

MR har diskutert hvordan best å gi ut informasjon til menigheten. Sigurd ga MR en liten 
presentasjon om nettsiden vår. Her kommer alt av informasjon. I møte med familier i 
katekesen og andre menighetsmedlemmer, ser vi at det fremdeles er en god del som enten 
ikke er klar over nettsiden eller ikke bruker den aktivt. Katekesens sider er noe rotete, men 
det skal Terese etter hvert rydde opp i. Gruppene mangler informasjon. Månedsbladet 
legges ut. MR ønsker å fortsette med både å trykke månedsbladet (papirformat) og i tillegg å 
legge det ut på nettsiden. 
 

MR diskuterte litt videre om andre måter å gi ut info på, spesielt en mer samlet informasjon 
over alle aktiviteter og grupper i menigheten. Både brosjyre og digitale/interaktive 
kalendere ble drøftet. 
 

Det ble vurdert å ha en egen MR-side under INFO i menyen.  
 

Aravinda P. (nestleder) skal hjelpe Sigurd H. videre i arbeidet med nettsiden. Terese R. har 
også tilgang til å legge ut saker og info på nettsiden. 

39/24 Nybygget tas i 
bruk 

-Tårnet: Lyden har vært for lav. Det skal ha bliƩ forbedret. Det skal også komme lys ut 
gjennom gluggene eƩer hvert.  
 

-Gamle/ekstra møbler: Nhan (vaktmester) har fåƩ łernet de vi ikke trenger. 
 

-Utleie: Det skal nedseƩes en egen komité som utarbeider regler om utleie, både hva bruk 
og pris angår. Det er ønskelig at hele menighetslokalet skal være klart Ɵl å kunne leies ut 
eƩer nyƩår. Et av spørsmålene som har vært drøŌet gjelder bruk av menighetslokalene i 
forbindelse med begravelser. MR har også drøŌet om lokalene skal kunne brukes (leies ut) 
når vi har våre egne sakramentsfeiringer (førstekommunion og konfirmasjon). DeƩe er ikke 
ønskelig, da lokalene må kunne disponeres av alle førstekommunikantene/konfirmantene og 
familiene både i forkant og eƩerkant av sakramentsfeiringene. 

58/24 Eventuelt Det neste møtet har bliƩ flyƩet Ɵl den 30.januar 2025. DeƩe møtet blir istedenfor de 
oppsaƩe møtene i januar og februar. 

 


